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AK Parti Fatsa İlçe Teşkilatı tarafından düzenlenen İlçe Danışma Meclisi toplantısı geniş bir
katılımla gerçekleşti.
 Fatsa Belediyesi Kültür Sarayı'nda gerçekleşen İlçe Danışma Meclisi toplantısına AK Parti
Ordu Milletvekili İhsan Şener AK Parti Ordu Milletvekili Fatih Han Ünal, AK Parti 23.dönem
Milletvekili Ayhan Yılmaz, AKk Parti İl Başkanı Hüseyin Akyol, Belediye Başkanı Hüseyin
Anlayan, Belediye Başkan Yardımcıları Muharrem Aktepe ve Bülent Yücetepe ve çok sayıda
partili katıldı.
 İlçe Danışma Meclisinin Divan Başkanlığını Ak Parti Yönetim Kurulu Üyesi Süleyman Günal
yaparken üyeliklerini Sadettin Çakmak, Gençlik Kolları Başkanı İbrahim Eroğlu ve Kadın Kolları
Başkanı Ruhan Çaykara yaptı. 

 “20’de 20 Yapmak Suretiyle İnşallah Bir Zafere Daha İmza Atmak Gayretindeyiz” 
 İlçe Danışma Meclisinin açılış konuşmasını Ak Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen yaptı.
Hepimizi yine büyük bir seçim heyecanı sardı diyerek konuşmasına başlayan Sözen, “Ak Parti
bütün seçimleri galibi olarak 11 yıldan beri vatandaşımızın vermiş olduğu destekle her zaman
en güzel oyu alarak büyük bir hizmet üretmiştir. Yine büyük bir seçimde hedefimiz Ordu
Büyükşehir Belediyesini almak ve akabinde 20 tane ilçe belediyesinin tamamını alarak 20’de 20
yapmak suretiyle inşallah bir zafere daha imza atmak gayretindeyiz” dedi.

  

 “Bizler Bu Partinin Birer Neferiyiz, Bundan Sonra Da Neferi Olmaya Devam Edeceğiz”
 Toplantıda ikinci konuşmayı Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan yaptı. Başkan Anlayan
Fatsa teşkilatının kurulduğu ilk günden beri parti teşkilatında görev almış bir kişi olarak 10 yıldır
Ak Parti kimliğiyle bu ailenin içerisinden partililerin de desteği ile Fatsa Belediye Başkanlığını
hasbelkader yapmaya çalıştığını belirterek, Hamd olsun birçok hizmetlere vatandaşlarımızın da
desteğiyle vesile olmaya çalıştık. Bugünde çatısı altında bulunduğumuz bu bina da bu
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hizmetlerden bir tanesidir. Önümüzde yeni bir seçim var, elbette ki Ak Parti olarak bu zamana
kadar beraber yapmış olduğumuz yaşamış olduğumuz bir seçim atmosferine bir defada girmiş
bulunuyoruz. Ben öncelikle yapmış olduğunuz hizmetleri gerek Ak Parti hükümeti ile sayın
Başbakanımızdan bütün Ak Parti kadrolarının desteğini teşkilatımızın Milletvekillerimizin
desteğiyle yapılmış bütün hizmetlerin halkımıza hayırlı uğurlu olmasını diliyorum. Belediye
olarak yapmış olduğumuz hizmetleri Fatsa’mıza hayırlı uğurlu olmasını diliyorum. İnşallah
bundan sonra daha fazlasını daha güzelini yapmak adına bir defa daha seçime gidiyoruz. Bizler
bu partinin birer neferiyiz, bundan sonra da neferi olmaya devam edeceğiz. Aday adaylığı süreci
de devam ediyor. Önemli olan partimizin birliği ve beraberliğidir, önemli olan partimizin başarısı
ve gücüdür, önemli olan bu kadronun başarısı mutluluğudur, önemli olan Başbakanımızın
başarısıdır. Bunun için yine çalışmaya devam edeceğiz. Partimiz bize ne görev verirse, bunun
için yine çalışmaya devam edeceğiz” diye konuştu.

  

 “Ordu’da Başarılı Olma Mecburiyetimiz Var”
 Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan’dan sonra kürsüye AK Parti İl Başkanı Hüseyin Akyol
çıktı. Ak Parti ailesi olarak bu toplantıları yapmalarının yegane sebebini açıklayarak sözlerine
başlayan Akyol, “Amacımız teşkilatlanmamız da eksik gördüğümüz yerleri tamamlamak, yada
genel merkezimizin bize talimat olarak gönderdiklerini yerine getirmek, teşkilatımızla halkımız
arasında ki kaynaşmayı sağlamak, teşkilatımızın içerisinde bulunan birimlerin koordineli şekilde
çalışmasını sağlamak. Yine bir seçim arifesindeyiz. Fatsa ilçe teşkilatımız seçimleri hazır, 19
ilçe teşkilatımız seçimleri hazır. Tabi hazır olmanın ötesinde tekrardan seçimlere 70 gün kala
kendimizi çek etmeniz gerekiyor. Tekrardan ne yaptığımızı bilmemiz gerekiyor. Seçim programı
çok yoğun bir şekilde başladı. Özellikle il seçim koordinasyonu merkezi ilçelerde organize edilen
ilçe seçim koordinasyon merkezlerini hayata geçirdik. İl koordinasyon merkezimiz tam anlamıyla
çalışmalara başladı. Bunun başında da Milletvekili arkadaşımız ağabeyim Ayhan Yılmaz bey bu
işi yürütüyor. Ben kendilerine buradan teşekkür ediyorum. Hep beraber zahmetli bir yola
başladık aynı zamanda zevkli de bir zaman da yaşıyoruz. Seçime 2 aydan daha fazla bir zaman
var. Top yekün bütün teşkilatlar olarak bu seçim sürecine hep birlikte yürüteceğiz. Bütün
kardeşlerimize sorumluluk düşüyor. Ordu’da başarılı olmak mecburiyetimiz var. Türkiye'nin
geçirdiği bugünler itibariyle özellikle 17 Aralıktan bu zamana kadar geçirdiğimiz sürece dikkat
çekerek bu seçimin önemine daha fazla vakıf oluruz. Hakikaten çok zor zamanlardan geçiyoruz.
Bizim ayrışmaya neden olacak olaylarla vakit geçirecek zamanımız yok. Aslında bizim bu
günlerde birliğe beraberliğe ihtiyacımız var. Bizim herkesi kucaklamaya, bütün kardeşlerimizi
kucaklama ihtiyacımız var” şeklinde konuştu. 

  

 “AK Parti'de Aday Adayı Olma Yiğitliğini Gösteriyorsan Sonuna Kadar Yapacaksın”
 İl Seçim Koordinasyon Merkezi Başkanı Ak Parti 23.Dönem Milletvekili Ayhan Yılmaz
konuşmasında belediye başkan aday adaylarına mesajlar verdi. Yaklaşık 30 yıllık bir siyasi
geçmişi ve birikimi olduğunu söyleyen Yılmaz, “Genel merkezimiz uygun görmüş geldim. Bizde
görevden kaçma yok bizim için aslolan insanlarımızın refah ve mutluluğu. 30 Martta arzumuz ve
hedefimiz 20’de 20 yapmaktır. Böyle bir potansiyel var mıdır ? Allah için sorarsanız var. Ak
Parti'de ilçe başkanı olmak, yönetici olmak, belediye başkanı olmak, bir belediye meclis üyesi
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olmak, il genel meclis üyesi olmak, hanım kolları başkanı olmak, gençlik kolları başkanı olmak
bir ayrıcalık ama bilmelisin ki her ayrıcalığın bize yüklediği çok önemli sorumluluklar var. Bunun
gereğini yapmak lazım. Mesele oturduğun koltuktan güç almak değil, oturduğun koltuğa bir
şeyler katmak. İşte o zaman başarı oluyor. 20’de 20 diyoruz, olacak ama biz teşkilat olarak
bunun neresindeyiz ona bakmamız lazım gelir. Bırakın siz aday adaylarını, aday kim olacak
bırakın bu işleri, onlar hallederler işini. Derdimiz aday adayı falan değil. Bu ne ilk, nede son
seçim. Ömrüm bu seçimlerde geldi geçti, onun için hiçbir aday adayı arkadaşımın Hakgullahın
hoşuna gitmeyen dolayısıyla teşkilatın hoşuna gitmeyen bir davranışın içinde bulunması, hem
arkasında yürüyen kamuoyunu hem teşkilat olarak bizleri hem de bu ülkeyi sürünürken ayağa
kaldıran, dünya milletleri önünde bu milletin kalitesini ve değerini ortaya çıkaran çok kıymetli
Genel Başkanımız Recep Tayyip Erdoğan'a üzmüş olur. Sadece olay bundan ibarettir. Biz hep
söylüyoruz mevki ve makamlar gelip geçicidir. Aslolan hoş bir sada bırakmaktır gök kubbede.
Hüseyin bey 2 dönem belediye başkanlığı yaptı, aslolan bundan sonra belediye başkanı olup
olmayacağı değil. Geriye baktığında 10 yılda yüzünün kızaracağı bir şey var mı, yok mu ?
Yastığa başını koyduğunda rahat uyuyor mu uyuyor mu ? Aslolan odur, aslolan arkasındaki
insanların ne söylediği dir. Belediye başkanı olamayabilir ama bir Fatsalı onu gördüğünde
önünü ilikler, aylar sonra yıllar sonra sayın başkanım hoş geldin bir çayımı içer misin diyebiliyor
ise dedirttire biliyor ise aslolan odur. Yoksa bu millet ne milletvekilleri, bakanlar gördü, ne
belediye başkanları gördü. Onun için talip olduğunuz bu makamlar öyle kolay şeyler değil.
Yüreğini her şeyini ortaya koymak gerekiyor. Zaten talip olan arkadaşlarımız da bütün bu
vazifelerini yerine getireceğini düşündükleri için geliyorlar bundan hiç şüphem yok. Bu bir nasip
ve kader meselesi. Ben milletvekiliydim tekrar milletvekili olacağım dan hiç şüphem yoktu ama
olamadım. Kime darıldık, kime kızlık, kime küstük? Bizimki nefis değil miydi ? bizim gururumuz
incinmedi mi zannediyorsunuz. Bizim çoluk çocuğumuz yok mu ? bizim sevenlerimiz yok mu ?
bizim fanatiklerimiz yok mu? Vardı ama biz bu toplumun önünde görüyorsan gereğini
yapacaksın. Ak Parti'de aday adayı olma yiğitliğini gösteriyorsan sonuna kadar yapacaksın.
Aday olursan iyi, aday olmazsan yansın bu dünya kusura bakmayın yok böyle bir şey, kendini
kandırırsın. Çocuğuna bir laf anlatamazsın. Çizgi önemli adaylık önemli değil. Milletvekili
olamadık da ne oldu, koşturup çalıştık bugün buradayım. Milletvekili olanlar vardı, bakan olanlar
vardı bugün burada değil. Aslolan bu dairenin içinde olmak. Başında olmuşun sonunda olmuşun
hiç önemli değil. Allah bu birlikten bizi uzaklaştırmasın. Şunu herkes bilmeli ki; bakan da olsan
milletvekili de olsan belediye başkanı olsan zannetme ki bu sevgi senin şahsınadır, hayır. Bu
sevgi senin Recep Tayyip Erdoğan ile olan arkadaşlığınadır. Sen bu dairenin içindeysen sonuna
kadar ister başkan ol, ister aza ol, ister süpürgeci ol, seninle sonuna kadar gider ama bu sevgi
yumağından çıktın mı olay bitmiştir, vallahi uçaktan düşmüşe dönersin. Onun için aday adayı
arkadaşlarımdan rica ediyorum, siz arif insanlarsınız size tarif gerekmez” dedi. 

  

“Bu Millet De Bu Milletin Malına Hazinesine Kast Edenleri Affetmeyecektir”
 AK Parti Ordu Milletvekili İhsan Şener ise yaptığı konuşmada her seçimde yeni bir sorunla karşı
karşıya gelindiğini belirterek, “Türkiye kendi ayakları üzerinde duran bağımsız güçlü onurlu bir
devlet olma yolunda kendi iç barışını sosyal barışını temin etmiş ülke olmak yolunda çok ciddi
adımlar attı. 2002 yılında iktidara geldiğimizde ki borçlanma serüveni ile devam etseydik bugün
borç oranımız çok ciddi boyutlara oluşacak ve ülke iflas edebilecekti. 17 Aralık sürücü gösteriyor
ki birbirimizi daha çok sevmeye daha çok birlikte olmaya ihtiyacımız var. Ordu oto yolun yapım
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süresi 15-20 yıldır, maliyeti ise 5.5-6 milyar dolardır. Sadece bir hafta içerisinde 17 Aralık
operasyonundan sonra bu milletin göz nuru, alın teri emeği 126 milyar lira yani 25 tane
Karadeniz sahil yolu bir haftada heba edilmiştir. Bu çok ciddi bir maliyettir. Bu maddi maliyetlerin
bir ölçüde aşabiliriz. Bir saat çalışıyorsak 2 saat çalışır, bir tane üretiyorsak 2 tane üretiriz.
Bunları aşarız ama 10 yıldır birbirimize güven esasına dayalı birlikte yürüdüğümüz insanlar
halan birlikte yürüyoruz onların içerisinden bir kısmının çok ahlaksızca bu milletin bütün emeğini
hiçe sayarak bir yolsuzluk ve rüşvet kisvesi altında milli iradeyi kuşatmasına da seyirci
kalamayız. Nerede bir usulsüzlük varsa yolsuzluk varsa sonuna kadar gidilsin. Hukuk içersinde
bunun hesabı sorulsun sorulmalıdır da. Çünkü bizim Türkiye'de siyasete hükmetme seyrimizin
başlangıcı 3 Y ile mücadeledir. Yolsuzluk- yoksulluk-yasaklar. Biz bunlardan vazgeçmiş değiliz,
bunları söylerken bir camiayı da tamamen suçlu ilan etmek gibi bir gafletin içerisinde değilim.
Bizim esnafımız, sanatkarımız, memurumuz bu camianın yetiştirdiği dershanelerden
insanlardan memleket için güzel meyveler çıkacak umuduyla hiçbir engel taşımaksızın evindeki
çocuğunun ekmeğini bölerek yardım etti. Bu yardımların hiçbirinde çok önemli bir kısmında
kayıpta yoktur. Gelir yardıma ihtiyacı bir yere dershane yapacağını söyler, alır. Bunda da behis
yok ama siz bu tür hayırlara yapacak olan kurumları bu para kayıt dışıdır diye organize biçimde
odaklandığınız kurumların içinde gücünü de kullanarak harekete geçerseniz bir gün birisi gelir
size derki kardeşim bugünkü rakamlarla söylüyorum yaklaşık aylık 500 milyar dolar kayıt dışı
topladığımız parayı nerede kullandınız. Kim kusurlu kim suçlu ise cezasını sonuna kadar
çekecektir, bakınız 17 Aralıktan sonraki süreçte bu millet de bu milletin malına hazinesi ne kast
edenleri affetmeyecektir. Bizim bu cemaat denilen yapı ile hiçbir sorunumuz yok olmadı da, ama
hem güvenlik adalet teşkilatında bazı oradan aldığı güçle uluslararası bazı sistemlerinde
etkisinde kalarak eğer siz milli iradeye meşru hükümete bir operasyon içerisindesiniz bu doğru
anlaşılabilecek bir şey değildir. Şimdi yeni bir seçim sürecine geliyoruz. Bu seçim sürecine
girerken yolsuzluk belki değil ama başka kisveler adı altında yeni bir takım sıkıntılar süreçler
yaşayabiliriz. Sebebi de açıktır, başlangıçta söyledim Türkiye'nin bu onurlu yürüyüşünü
durdurmak isteyen bir yapı var. Bu yapı ile ancak milletimizin iradesinin birlikte olması birbirimizi
sevmemiz dayanışma içerisinde olmamız kardeşlik ruhunu ve bilincine geliştirme de olur.
Efendim Fatsa’da şu adam belediye başkanı olmuş bu adam belediye başkan olmuş, işte
Ordu’da şu adam belediye başkanı olmuş, Altınordu'da bu belediye başkanı olmuş bunlar emin
olun teferruattır. Bunlar önemsizdir demiyorum ama bizim büyük fotoğrafı görmezsek eksik
hareket etmiş oluruz. Bunu söylerken size umutsuzluğa sevk etmek için söylemiyorum ama
ihmale gelmeyen bir süreç içerisinde olduğumuzu bu tür savrulmalarda ayağımızın sabit olması
için birbirimize daha çok güç vermemiz gerektiğini altını çizmek için söylüyorum. Bazı
arkadaşlarımız istifa ettiler, bazı arkadaşlarımız da istifa edecekler olabilir inşallah olmaz
temennimiz odur da bu çalkantıların temelinde yatan esaş şey Türkiye'nin onurlu yürüyüşüne
engel olmaktır. Biz bu onurlu yürüyüşe hep birlikte milli iradeye hep birlikte sahip çıkmamız
lazım. Biz neler çekerdik Fatsa’dan Ordu’ya giderken Bolaman yollarında. Siz şimdi gerçekten
15-20 yılda yapılmış büyük eseri 25 tane böyle sahil yolunu bir gurubun acemice ve haince
operasyon sonucu kaybediyorsun bunu nasıl telafi edeceğiz ? İnsanların gönülleri kırıldı, çay
sohbetlerinin konusu oldu insanlar birbirleriyle bunu tartışıyor hale geldiler. Bu fitneyi bu
ümmetin içerisine sokanın Allah belasını versin. Önümüzdeki süreci doğru ve iyi
değerlendirebilmek için lütfen her birimize düşen vazife vardır, büyük küçük. Siyasette lüzumsuz
insan yoktur herkesin yeri vardır. Herkesin ödevi vardır kimseyi ihmal etmeden birbirimize
gönüllerimize açarak birbirimizden emin olarak birbirimizle dayanışma içinde önümüzdeki 70
günü çok iyi değerlendirerek yüzde 60 oyu yüzde 70’lere çıkarmalıyız” şeklinde konuştu. 
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“Türkiye Ak Parti İle En Güçlü Dönemi Yaşıyor”
 AK Parti Fatsa İlçe Danışma toplantısında son konuşmayı AK Parti Ordu Milletvekili Fatih Han
Ünal gerçekleştirdi. Gayret olmadan hiçbir şeyin kendi kendine olamayacğını ifade eden
Milletvekili Ünal, “Emek olmadan eser ortaya çıkmıyor. Bu ülkenin bu aziz milletin tüyü bitmemiş
yetimin hakkını iade etmeden bu hizmetler ortaya çıkmıyor. Hep hizmetleri konuşuyoruz,
yapılan icraatları konuşuyoruz, hep güzellikleri konuşuyoruz ama bizimle aşık atmaya çalışanlar
bizimle mindere çıkanlar bakıyorsunuz bunları konuşmuyor, başka şeyler konuşuyor. Siyasi
partiler ne için vardır. Yani biz seninle bu konuda anlaşamıyoruz, biz farklı bir istikametten bu
iktidarı ele geçirebilir miyiz ona bakalım diyorlar böyle bir şey yok. Benim üzüntüm nedir biliyor
musunuz tabi hepimizin üzüntüsüne olduğuna inanıyorum. Türkiye'nin düşmanlarının olmasını
gayet doğal karşılıyoruz çünkü tarihimize bakarsanız Osmanlı dönemi dahil olmak üzere Türkiye
hiç rahat bırakmamışlar. Üzüntüm maalesef bu dış mihraklara eşlik eden aynı telden çalan
içerde de bazı güçler var. Bunların ortak ismi şer güçtür. Şimdi Ak Parti döneminde en istikrarlı
dönemi yaşıyoruz ama en çokta darbe girişimlerinin olduğunu en çok belden aşağı vurulduğu
olmayan şeylerin ortaya atıldığı ve doğru yerde doğru istikamette siyasetin yapılmadığı dönemi
yaşıyoruz. Türkiye’nin dünyadaki görüntüsünü hepimiz biliyoruz. Türkiye’ye dünya artık farklı bir
mercekten bakıyor farklı bir gözlük ile bakıyor. Eski gözlükleri artık atmak zorunda kaldılar.
Türkiye her yerde çok iyi imajla anılıyor çünkü burada çalışan bir AK Parti var, çalışan teşkilatlar
var, çalışan bakanları milletvekilleri var, başında bir lider var Recep Tayyip Erdoğan; bu ülkenin
medarı iftarı. Kefenimizi aldık yola çıktık diyen hiç makam hesabı yapmayan bir insan geldi bu
ülkeyi yönetiyor. Bu iradeyi millet getirdi başa ona kim sahip çıkıyor önce Allah sonra millet,
onun için kirli kirli oyunlar sonuç vermiyor. Başbakanımızın hesabı eğer makam mevki olsaydı
çünkü hedefte Başbakanımız var, çünkü o giderse iktidar çöksün, bu millet sıkıntıya düşsün
sonra biz de gelelim sandıktan çıkalım diyenler var. Merkez bankası şimdi para dolu tabi 27
milyar dolardan aldı onu 36 milyar dolara çıkardık tabi birileri bundan nemalanamamanın
sıkıntısını yaşıyor. Her sene büyüme kaydeden bir ekonomi var. Biraz da biz buradan
nemalanalım diye hesap yapıyorlar” şeklinde konuştu. 
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